
Záznam 
zo  zasadnutia  Komisie vzdelávania, kultúry, mládeže a športu Mestského 

zastupiteľstva v Rožňave dňa 8.2.2011 
 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

k bodu č. 2  
Oboznámenie sa s Rokovacím poriadkom komisií a predkladanie návrhov na zmeny 
v rokovacom poriadku 

Mgr. Halyák – Rokovací poriadok komisií MZ v Rožňave upravuje prípravu rokovania, obsah 
rokovania, prípravu materiálov, spôsob uznášania  sa a zásady rokovania komisií MZ. Na 
základe uznesenia MZ č. 6/2010, ktorým bolo uložené spracovať návrh na zmenu a doplnenie 
dokumentov mesta, ktoré upravovali kompetencie mestskej rady, sa predkladá návrh na 
zmenu a doplnenie Rokovacieho poriadku stálych komisií MZ v Rožňave. Návrh vychádza zo 
záverov prijatých na neformálnom stretnutí poslancov MZ s vedením mesta dňa 10.1.2011. 
 Mgr. Bischof – doplniť § 3 ods. 3 o písmeno d/ materiály posielať elektronickou poštou. 
Hlasovanie: za všetci prítomní 
PaedDr. Baláž -  § 3 ods. 3 písm. c/ odporúča na konci doplniť nasledovný text: „a právnické 
a fyzické osoby, ktoré získali finančné prostriedky z rozpočtu mesta“. Nakoľko v § 3 ods. 4 sa 
často opakuje slovo orgán, navrhuje zmeniť text v znení:  „Komisie môžu k prerokovaniu 
úloh, na ktorých sa podieľajú aj iné orgány a organizácie konať spoločné rokovania s nimi. 
O zvolaní takéhoto rokovania rozhoduje predseda komisie po dohode so zástupcami týchto 
subjektov. Taktiež v § 4 ods. 1 tretia veta – slovo „neprítomnosti“ navrhuje zmeniť na 
„nezastihnuteľnosti“. Za tretiu vetu vložiť text: „Ak sa člen komisie  nezúčastní bez 
ospravedlnenia troch zvolaných komisií počas volebného obdobia, podať MZ návrh na jeho 
odvolanie. V § 4 ods. 2 dopísať v druhej vete: „Občania mesta a iné osoby sa môžu zúčastniť 
na rokovaní komisie ak o to požiadajú predsedu komisie, resp. predsedajúceho najneskôr pred 
začiatkom rokovania komisie a ak to odsúhlasí nadpolovičná väčšina prítomných členov 
komisie.  
Hlasovanie: za všetci prítomní 
Ing. Štefan - § 4 ods. 2 štvrtú vetu doplniť: „Rokovania sa môžu zúčastniť primátor mesta, 
zástupca primátora mesta a prednosta MsÚ.  
Hlasovanie: za všetci prítomní. 
PaedDr. Baláž – v § 5 ods. 1 v druhej vete zmeniť: „ Za znenie uznesenia je zodpovedný 
predsedajúci komisie. V §5 ods. 6 zmeniť v prvej vete na: „ Uznesenie komisie vyhotovuje 
tajomník, formuluje jej predsedajúci pred začatím hlasovania členov komisie osobitne ku 
každému bodu rokovania. Ostatné vety vypustiť a preformulovať do § 6, ktorý by mal znenie: 
„ Z rokovania komisie  vyhotoví jej tajomník do troch dní zápisnicu, ktorú podpisuje 
predseda. Zároveň odovzdá tajomník komisie výpis z uznesenia predkladateľom materiálov. 
Jeden exemplár odovzdá tajomník prednostovi mestského úradu, členom komisie, hlavnému 
kontrolórovi mesta, vedúcemu odboru právneho a správy majetku a vedúcemu odboru 
všeobecnej vnútornej správy“. 
Hlasovanie: za všetci prítomní 
 
Uznesenie č. 01/02/11 – komisia odporúča schváliť mestskému zastupiteľstvu Rokovací 
poriadok stálych Komisií mestského zastupiteľstva v Rožňave s pozmeňujúcimi resp. 
doplňujúcimi návrhmi komisie.  
 



 
k bodu č. 3 
Štatút mesta Rožňava 
Mgr. Halyák – predkladaný návrh na zmenu a doplnenie Štatútu mesta Rožňava vychádza 
z požiadaviek poslancov MZ prezentovaných na ustanovujúcom zasadnutí MZ zo dňa 
22.12.2010, ktoré boli nadnesené v súvislosti s uznesením MZ č. 6/2010, ktorým neboli 
zvolení členovia mestskej rady a uložilo sa mestskému úradu zvolať stretnutie poslancov 
a pripraviť návrh na zmenu príslušných dokumentov mesta. 
PaedDr. Baláž -  Štvrtá hlava § 18 písmená n, o, v navrhuje jednotnú sumu, a to 1 000 €.  
Hlasovanie: za všetci prítomní 
 
Uznesenie č. 02/02/11 – komisia súhlasí s predloženým návrhom a odporúča schváliť  MZ 
návrh Štatútu mesta Rožňava okrem poslaneckého návrhu Ing. Marka, a to § 29 bod 2 
písmeno c. Ďalej komisia odporúča v ukladacej časti zosúladiť Štatút mesta Rožňava so 
Zásadami hospodárenia mesta Rožňava. 
 
k bodu č. 4 bod a/ 
Poriadok odmeňovania poslancov 
p. Šujanská – uznesením č. 145/2010 MZ schválilo zásadu, že poslanci MZ budú odmeňovaní 
v súlade s platným Poriadkom odmeňovania zamestnancov a orgánov mesta a novelou zákona 
o obecnom zriadení. Na základe uznesenia MZ, ako aj zákona č. 102/2010 Z.z. bol 
vypracovaný Poriadok odmeňovania poslancov  zastupiteľstva s účinnosťou od 8.6.2010. 
Z dôvodu, že v poriadku odmeňovania sú zapracované kompetencie mestskej rady pri 
schvaľovaní odmien, ako aj poskytovanie odmien členom mestskej rady, je vypracovaný nový 
návrh Poriadku odmeňovania. Dňa 13.1.2011 bol predložený návrh poslanca p. Ocelníka, aby 
z dôvodu nepriaznivej finančnej situácie poslanci, členovia komisií pracovali bez nároku na 
odmenu. 
Mgr. Bischof –  Časť I. § 2 bod 2 S prihliadnutím na náročnosť a kvalitu výkonu funkcie 
možno primátorovi mesta poskytovať odmeny až do výšky 50 % súčtu platov za obdobie, za 
ktoré sa odmena poskytuje? Taktiež v bode 3 o vyplatení mimoriadnej odmeny v súvislosti so 
živelnými pohromami a inými mimoriadnymi udalosťami? Primátorovi to vyplýva z funkcie 
za čo dostáva plat, navrhuje bod 3 vynechať.  
p. Šujanská – poskytovanie odmeny primátorovi mesta vyplýva zo zákona.  
PaedDr. Baláž – výšku odmeny primátorovi mesta a hlavnej kontrolórke mesta navrhuje 
vyplácať raz za polrok.  
Hlasovanie: za všetci prítomní. 
PaedDr. Baláž – potrebné vytvoriť komisiu, ktorá by vytvorila kritériá na priznanie odmien. 
Navrhuje, aby tieto kritéria vypracovali predsedovia komisií. 
Hlasovanie: 7 za, 1 proti 
Mgr. Bischof – navrhuje, aby kritériá vypracovala komisia finančná a následne materiál 
prerokovali všetky komisie 
Hlasovanie: 1 za, 7 proti 
Mgr. Bischof - Časť II. § 4 bod 1 navrhuje znížiť odmenu  poslancom MZ mesačne na  30 €, 
§ 6 bod 1 odmeny predsedom, podpredsedom a členom komisií mesačne vo výške aká sa 
uvádza v návrhu. V § 5 bod 2 navrhuje vyplácať odmenu zástupcovi primátora mesta raz za 
štvrťrok 
PaedDr. Baláž – navrhuje znížiť odmenu poslancom na 60 €, predsedovi komisie znížiť na 60 
€, podpredsedovi na 40 € a členom komisie 30 €. 
Hlasovanie za návrh Mgr. Bischofa: 5 za, 4 proti 
 



Uznesenie č. 03/02/11 – komisia odporúča schváliť  MZ Poriadok odmeňovania 
s pozmeňujúcimi návrhmi.  
 
k bodu č. 4 bod b/ 
Harmonogram zasadnutí orgánov mesta, Obsahová náplň zasadnutí 
p. Šujanská – predložila materiál. Harmonogram zasadnutí orgánov mesta bol spracovaný na 
základe záverov pracovného stretnutia poslancov MZ dňa 10.1.2011. Dohodnutý termín 
konania mestského zastupiteľstva je na posledný štvrtok v mesiaci.  
 
Uznesenie č. 04/02/11 – komisia odporúča schváliť MZ Harmonogram zasadnutí orgánov 
mesta a Obsahovú náplň zasadnutí. 
 
k bodu č. 5 
VZN o trhovom poriadku pre Veľkonočné trhy v Rožňave 
p. Mazanová – vlani prvýkrát pristúpili k organizovaniu veľkonočných trhov. Akcia bola 
zorganizovaná s cieľom dať priestor remeselníkom na prezentáciu a aby verejnosť a hlavne 
deti zo základných a materských škôl mali možnosť oboznámiť sa s niektorými tradičnými 
remeslami a výrobkami, typickými pre jarné veľkonočné obdobie. Táto akcia by sa mala 
uskutočniť 14. – 16. apríla 2011v severnej časti námestia, v prípade veľkého záujmu zo strany 
podnikateľov aj na pravej strane námestia, pri Radnici. K splneniu podmienok na 
organizovanie takéhoto príležitostného predaja je potrebné schváliť aj trhový poriadok. 
Dodatočne prišiel rozpočet, ktorý bude vyrovnaný. Nejde o klasický trh, skôr o prezentáciu 
remeselníkov. Dobrá spolupráca s Gemerskými remeselníkmi.  
PaedDr. Baláž – na tomto trhu by nebol vhodný predaj textilu. 
p. Mazanová – predaj textilu nebude, nanajvýš obrusy a dekorácie s Veľkonočnou tematikou. 
 
Uznesenie č. 05/02/11 – komisia odporúča schváliť  MZ VZN o trhovom poriadku pre 
Veľkonočné trhy v Rožňave. 
 
 
k bodu č. 6 
Zmena VZN Mesta Rožňava o zabezpečení stravovania v zariadení školského 
stravovania v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta 
Ing. Nemčok – VZN o zabezpečení stravovania v zariadení školského stravovania 
v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta bolo MZ schválené dňa 8.6.2010. Zákon č. 544/2010 
o dotáciách v pôsobnosti Ministerstva práce, sociálnych vecí a rodiny SR nadobudol účinnosť 
1.1.2011, ktorý mení podmienky prideľovania dotácií pre deti v hmotnej núdzi. Nakoľko 
zariadenia školského stravovania sa riadili pôvodným znením VZN, je potrebné v ukladacej 
časti uznesenia zaviazať vedúcich pracovníkov týchto zariadení na vrátenie rozdielu 
príspevku rodičom medzi pôvodným a novým znením VZ 
 
Uznesenie č. 06/02/11 – komisia odporúča schváliť  MZ VZN Mesta Rožňava o zabezpečení 
stravovania v zariadení školského stravovania v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta 
s ukladacou časťou, zaviazať vedúcich pracovníkov školských zariadení na vrátenie rozdielu 
príspevku rodičom. 
 
 
 
 
 



k bodu č. 7 
Roman Ocelník – poslanecký návrh 
PaedDr. Baláž -  dňa 13.1.2011 bol predložený návrh poslanca p. Ocelníka, aby z dôvodu 
nepriaznivej finančnej situácie poslanci, členovia komisií pracovali bez nároku na odmenu. 
Mgr. Bischof – navrhuje komisii neodporučiť návrh p. Ocelníka. 
Mgr. Pollák – z odmien by sa mohol zasponzorovať Gemerský banícky spolok – 4. stretnutie 
banských miest a obcí, ktoré sa bude konať v Rožňave. 
Ing. Štefan – požiadavka od mesta nie je už taká vysoká, boli oslovení sponzori, ktorí toto 
podujatie podporia. Gemerský banícky spolok žiada od mesta cca 4 000 € z pôvodných 
10 000 €.  
PaedDr. Mičudová – návrh je zmätočný, nakoľko zástupcovia zriaďovateľa v ZŠ, MŠ, ZUŠ, 
CVČ pracujú bez nároku na odmenu. Nesúhlasí s podaným návrhom.  
 
Uznesenie č. 07/02/11 – komisia odporúča neschváliť  MZ poslanecký návrh p. Ocelníka. 
 
k bodu č. 8 
ZO KSS – petícia 
PaedDr. Baláž – dôchodcovia a občania mesta žiadajú začleniť do investičného programu 
mesta na obdobie rokov 2011 – 2014 dobudovanie rozostaveného 25 metrového krytého 
kúpaliska. Je potrebné aby táto stavba bola dokončená a tak mládež v záujme plaveckej 
kultúrnosti nemusela cestovať do susedných okresných miest. 
Mgr. Pollák – boli 3 projekty na veľké sumy. Statika nosníkov je narušená, stavbu bude 
potrebné z bezpečnostných dôvodov zbúrať, čo znamená ďalšie náklady. Je proti 25 m 
plavárne, postačuje aj 15 m. V minulosti bol predložený projekt od Agrotrade, chceli zastrešiť 
zimný štadión, dostavať krytú plaváreň a na kúpalisku postaviť dopravné ihrisko pre deti, a to 
za prenájom za symbolickú cenu.  
Mgr. Bischof – bola to výhodná ponuka, taká situácia sa už nenaskytne. 
 
Uznesenie č. 08/02/11 – komisia odporúča MZ rokovať o zaradení výstavby  krytej plavárne 
do investičného programu na volebné obdobie 2011 – 2014. 
 
k bodu č. 9 
TK Sambed – žiadosť o poskytnutie spoločenskej sály na dobu neurčitú  
PaedDr. Baláž – TK Sambed bolo určené nájomné na rok 2010 v zmysle Nájomnej zmluvy 
o prenájme spoločenskej sály MÚ 10 € / za jeden nácvik. Zmluva bola uzavretá na dobu 
určitú, a to od 1.1.2010 do 31.12.2010. Listom zo 6.10.2010 klub žiada o bezplatné užívanie 
nebytových priestorov na rok 2011, zmenu doby prenájmu z doby určitej na dobu neurčitú 
a nácviky 2x týždenne. V mesiaci október komisia už žiadosť prerokovala a odporučila 
uzavrieť s TK Sambed nájomnú zmluvu na dobu neurčitú s výškou nájomného 10 € za jeden 
nácvik, ako to bolo v roku 2010. 
p. Kobezda – klub nacvičuje pondelky a piatky v OKC. Aspoň režijné náklady by mohli 
hradiť, potom každý môže žiadať mesto o bezplatný prenájom priestorov.  
Mgr. Szőllős – je to komerčný subjekt, majú vlastné príjmy, nesúhlasí s bezplatným užívaním 
priestorov. Nemajú platnú nájomnú zmluvu, za akých podmienok teraz nacvičujú? 
Mgr. Pollák – potrebné prizvať na najbližšie zasadnutie komisie štatutárneho zástupcu klubu.   
 
Uznesenie č. 09/02/11 – komisia odporúča pozvať na najbližšie zasadnutie komisie 
štatutárneho zástupcu TK Sambed ako aj predkladateľa materiálu p. Lázára. Ďalej komisia 
odporúča prednostovi mestského úradu do vyriešenia situácie zabezpečiť predĺženie nájomnej 
zmluvy do 31.3.2011, za podmienok ako v roku 2010. 



 
k bodu č. 10 
FRAGARIA CUP – žiadosť o podporu 
Mgr. Pollák – 4 SPORT s.r.o. Prešov organizuje 10. ročník medzinárodného futbalového 
turnaja mládeže FRAGARIA CUP 2011 v termíne 3. – 7. 7.2011. V jubilejnom ročníku chcú 
zabezpečiť vyše 300 čo najkvalitnejších družstiev z celej Európy, Ázie a Južnej Ameriky. 
Listom zo dňa 18.1.2011 sa obrátili na nás s prosbou podporiť účasť futbalového klubu 
z nášho mesta.  
 
Uznesenie č. 10/02/11 – komisia podporuje účasť futbalového klubu na akcii bez finančnej 
dotácie. 
 
 
k bodu č. 11 
Mgr. Leonard Popovič, Bratislava – žiadosť o sponzorskú podporu 
PaedDr. Baláž – žiadajú sponzorskú podporu oficiálnej internetovej stránky slovenských 
reprezentantiek v atletike a sestier Dany a Jany Velďákových, pochádzajúce z Pače.  
 
Uznesenie č. 11/02/11 – komisia neodporúča finančnú podporu pre internetový projekt 
velďáková.sk.  
 
 
k bodu č. 12 
Katie de Chimp – ponuka na športovú akciu 
PaedDr. Baláž – Katie de Chimp sa obrátila na nás s ponukou na organizovanie spoločensko – 
kultúrno – športovej akcie. Väčšinou sa takéto akcie nazývajú ako maratóny, ktoré sú pod 
záštitou mesta, fitness centra alebo súkromnej osoby. Ide o viac hodín aerobicu rôzneho štýlu 
a zamerania s malými prestávkami bezprostredne za sebou idúcich. Osloviť by sme mohli 
školy, resp. gymnázium, ktoré má športovú halu.  
p. Kobezda – divadlo disponuje s vhodnými priestormi aj ozvučením. Je to obľúbený šport, 
záujem by bol, akcia by sa mohla konať v priestoroch OKC. 
 
Uznesenie č. 12/02/11 – komisia odporúča pripraviť túto akciu s Mestským divadlom 
ACTORES v priestoroch mesta. 
 
 
k bodu č. 13 
ZPOZ – návrh na zvolenie predsedu zboru Mgr. Dionýza Keménya 
PaedDr. Baláž – predsedníčkou ZPOZ-u bola do konca volebného obdobia 2010 MUDr. 
Katarína Kopecká PhD. a v súčasnom volebnom období už nie je poslankyňou MZ. Nakoľko 
predsedom môže byť len poslanec MZ schválený MZ, na základe schválenia členskou 
schôdzou ZPOZ zo dňa 26.1.2011 je za predsedu navrhnutý Mgr. Dionýz Kemény.  
 
 
Uznesenie č. 13/02/11 – komisia odporúča schváliť MZ za predsedu ZPOZ Mgr. Dionýza 
Keménya. 
 
 
 
 



 
 
k bodu č. 14 
Návrh zverejňovania záznamov z komisie na internetovú stránku mesta 
PaedDr. Baláž – rokovania komisií sú neverejné. Občania mesta a iné osoby sa môžu 
zúčastniť na rokovaní komisie ak o to požiadajú predsedajúceho komisie najneskôr pred 
začiatkom rokovania komisie a ak to odsúhlasí nadpolovičná väčšina prítomných členov 
komisie. Pozvánky, resp. oznámenia o rokovaní jednotlivých komisií sa nachádzajú na 
internetovej stránke mesta.  
 
Uznesenie č. 14/02/11 – komisia súhlasí so zverejňovaním uznesení komisie na internetovej 
stránke mesta. 
 
 
 
 
 
 
Zapísala :   Erika Švedová                                                           PaedDr. Viktor Baláž v.r. 
        tajomníčka komisie                 predseda komisie 
 
 
 
 
 


